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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
LEDEN 2024  

 
 

 

 
Termín jednání:            ÚTERÝ 30. 01. 2024 
 
Místo jednání:               Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 
 
 
Začátek jednání: 16:00 
  
Konec jednání:             19:20 
 
Přítomni:                      Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, Kamil Vraspír 
                                         
Omluven:                      Jiří Tlustý  
 
Sekretáři:                      Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                      Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2023      Matyáš, Dufková 
5) Regionální projekty        Matyáš, Dufková 
6) Školské soutěže        Pazderník, Predajňová,     

Dolejš 
7) Informace z jednotlivých komisí      předsedové komisí 

LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK      
8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník 

- Soustředění před olympiádou 
- VY – přátelské utkání - Znojmo 

9) Informace z jednání hejtmanů      Pazderník, Dufková 
10) Informace z  CE VV        Dolejš 
11) Ostatní 

- Poháry ? 
- Ceny pro děti ? 

- Chotěboř – 25. 2. 2024 – Přibyslav 

- FA - elévky 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
doplněný předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Lucii Predajňovou  ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání.  
              
 

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné konečné čerpání rozpočtu za 12/2023, z kterého vyplynulo, 
že došlo k nárůstů nákladů na DPP a odměn pro rozhodčí a delegáty, rozpočet skončil ve ztrátě cca 30.000.  

Dále byl předložený písemný materiál na čerpání rozpočtu 1/2024.  

V rámci bodu informoval Jiří Matyáš také o plánovaném rozpočtu ODM. 

 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY  

Jiří Matyáš informoval o již uskutečněných projektových akcích v Přibyslavi a Netolicích. Dále byl přítomným 
členům představen nově vznikající oddíl v Chotěboři. Jiří Matyáš apeloval na předsedy jednotlivých komisí, aby 
si připravovali podněty a materiály pro přípravu dlouhodobých rozvojových plánů. V rámci diskuse se hovořilo 
o přípravách neligových turnajů v Měříně a o přípravě Semináře pro oddíly, který se bude týkat zpracování 
dotačních žádostí, provozu oddílů či sdílení „best practices“ dalších organizačních dovedností. 

 

Úkol 01/2024 1: Oslovit oddíly v Regionu a zprostředkovat workshop ohledně zpracovávání dotačních žádostí. 

  Termín: 6. 2. 2024 

        Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Dále přítomní diskutovali o možném Regiodnu, který může proběhnout v rámci finálového zápasu Mistra Vysočiny 
a Mistra Jihočeského kraje v kategorii starších žáků, který proběhne 20. 4. 2024 v Chýnově. Cílem je připravit 
událost, která bude pro všechny přínosná a je zde ideální naplánovat prezenční aktivity (workshop, 
připomínkování předpisů apod.). 

 

Úkol 01/2024 2: Zaslat návrhy aktivit k Regiodnu 20. 4. 2024 

  Termín: 20. 2. 2024 

        Zodpovídá: členové RVV 

 

6) ŠKOLSKÉ SOUTĚŽE 

VY – všechna krajská kola proběhla v prosinci 2023.  

 

JČ – Lucie Predajňová informovala o soutěžích v JČ, kde chybí odehrát ještě 2 krajská kola školských soutěží – 
5. 2. 2024 – krajské kolo SUBTERRA cupu v Milevsku a  6. 2. 2024 krajské kolo ČEPS cupu v Českých 
Budějovicích. Lukáš Dolejš pohovořil o vysoké kvalitě turnajů, jak po organizační tak i herní stránce. Znovu se 
diskutovalo o  chybějících medailích a pohárech. Jiří Matyáš upozornil na požadavek aktuálnosti informací na 
webu obou turnajů (rozpisy–výsledky). 
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7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – předložen písemný materiál o činnosti LK, dále Petra Dufková RVV předložila žádost FA Č. Budějovice, 
která se týká přestupu elévek do košové soutěže elévů. RVV o této žádosti diskutoval a v případě, že nebudou 
legislativní problémy, tak souhlasí s tímto přesunem mezi soutěžemi. Petra Dufková zjistí potřebné informace a 
poté sdělí rozhodnutí FA Č.B.  

Dále se mezi přítomnými velice živě diskutovalo o soutěži juniorek, kde dochází k narušování regulérnosti turnajů 
z důvodu absencí družstev. 

 

Úkol 01/2024 3: Informovat oddíly juniorek o nutnosti dodávání lékařských zpráv při nedostavení se k turnaji 
z důvodu narušování regulérnosti soutěže 

  Termín: 5. 2. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš informovali o proběhlých a naplánovaných seminářích. Dále hovořili 
o zapojení nových školitelů a o připravované informovanosti oddílů o plnění povinností rozhodčích. Bližší 
informace budeme mít k dispozici po koordinačním setkání supervizorů rozhodčích 28. 2. 2024. 

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o přípravě jednání komise na únor 2024, kde by komise měla projednat 
připomínky k soutěžím, které nyní KMM shromažďuje.  

V rámci bodu přítomní diskutovali o plánovaných soustředěních krajských reprezentací chlapců a dívek v červnu 
2024. 

 

Úkol 01/2024 4: Zjistit možnosti ubytování dívek v Telči v termínu 14.–16. 6. 2024. 

  Termín: 5. 2. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Dále se hovořilo o plánovaném vrcholu ročníku 2008. 

 

Úkol 01/2024 5: Oslovit rakouskou stranu ohledně možnosti přátelského turnaje pro ročníky 2008. 

  Termín: 10. 2. 2024 

        Zodpovídá: Kamil Vraspír 

 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o proběhlém superligovém zápase, který proběhl v Milevsku. 

 

KPS – Kamil Vraspír krátce informoval o připraveném kempu rakouské reprezentace U19 v Kaplici 2.– 4. 2. 2024 
v rámci kterého proběhnou přátelské zápasy s oddíly FBC Štíři Č. Budějovice, FbC Písek a Snipers Třebíč. 
Osobní jednání komise proběhne 13. 2. 2024 v ČB v rámci Poháru ČF.  

 

KŽF – Tomáš Rosecký – jednání komise je připraveno na 29. 2. 2024. Tomáš Rosecký informoval o účasti na 
jednání KRP, kde se mezi předsedy KŽF hovořilo o náborových akcích, propagaci MS žen 2025 a o dalších 
záležitostech ohledně ženského florbalu. 

 

DK – předložen písemný materiál 
  



 

4 
 

 

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Michal Pazderník informoval o přípravě a finalizování vyúčtování 2 dotačních programů – KCTM Florbal Vysočina 
chlapci a  KCTM Florbal Vysočina děvčata.  

Dále hovořil o přípravě nových žádostí pro KCTM.  

 

Přítomným byla předložena žádost Krajské reprezentace Vysočiny starších žáků, jestli mohou odehrát 4. 3. 2024 
ve Znojmě přátelské utkání. RVV souhlasí s odehráním přátelského utkání. 

Michal Pazderník  také pohovořil o připraveném soustředění žáků, které proběhne 2. 2. 2024 v Novém Městě na 
Moravě. 

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ HEJTMANŮ V PARDUBICÍCH 

Lukáš Dolejš a Michal Pazderník podrobně informovali o proběhlém setkání hejtmanů s CE VV v Pardubicích, 
které proběhlo v pátek 26. 1. 2024, kde se hovořilo hlavně o tématech rozvojových plánů, 4 leté období volených 
zástupců, MS žen 2025, povinných členských příspěvcích 200,--, které budou v platnosti již v letošním roce a 
budou se týkat všech hráčů a činovníků ČF. Dalším tématem jednání byla informace ohledně volby a delegace 
elektronickou formou. Rozsáhlá diskuse byla vedena okolo rozhodčích  a novém systému soutěže 1. ligy 
dorostenců. 

Mezi členy RVV proběhla na všechna předložená témata široká diskuse.   

 

V rámci bodu ohledně voleb a delegace na VH přednesl Jiří Matyáš informace o průběhu příprav RVH, 
podrobnosti se manažeři regionu dozví 14. 2. 2024 při jednání s CE a ostatními regiony. 

 

10) INFORMACE Z  CE VV 

Informace proběhly během předešlého bodu jednání. 

 

11) OSTATNÍ 
a) Poháry – po diskusích byl nákup pohárů při přípravě rozpočtu pro rok 2024 zamítnut 

 
b) Ceny pro děti – po diskusích byl nákup cen pro děti při přípravě rozpočtu pro rok 2024 zamítnut  

 
c) Chotěboř – nový oddíl 
Petra Dufková informovala o nabídce možnosti účasti „Chotěboře“ na turnaji elévů, který proběhne 25. 2. 
2024 v Přibyslavy. 

 
Ostatní body byly řešeny v rámci předešlých bodů 
 
 
 

 
 
Jednání ukončeno v 19:20. Další jednání proběhne 27. 2 2024 – místo bude upřesněno. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Lucie Predajňová, jmenovaný ověřovatel 


